
1 
 

OR-RM.0012.4.20.2021 

 

Protokół Nr 4/21 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 23 kwietnia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:15 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Patryk Bociek. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie dotycząca 

terminarza imprez oraz ich finansowania. 

3. Informacja dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie dotycząca 

grup funkcjonujących przy M- GOK – u oraz funkcjonowania świetlic wiejskich na 

terenie Gminy Koronowo. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji.     
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2. Informacja dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie 

dotycząca terminarza imprez oraz ich finansowania. 

 

Informację przedstawił dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie Pani 

Grażyna Chyła – Konecka. 

 

Informacja stanowi  Załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

3. Informacja dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie 

dotycząca grup funkcjonujących przy M- GOK – u oraz funkcjonowania świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Koronowo. 

Informację przedstawił dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie Pani 

Grażyna Chyła – Konecka. 

 

Informacja stanowi  Załącznik nr 3 niniejszego protokołu. 

 

4.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie Gminy 

Koronowo oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Koronowie Pani Paulina Kontna. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

dotacji ze środków budżetu gminy na cele ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz 

trybu postępowania o jej udzielenie. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
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i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych 

w Koronowie i Samociążku. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowych – działek o numerach ewidencyjnych 109/5 i 109/7 

położonych w Samociążku gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa,  Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał:  

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie 

inwestycji związanych z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem odpadów 

niebezpiecznych zawierających azbest. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródła 

ogrzewania w ramach ograniczenia niskiej emisji.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

budżetu obywatelskiego Gminy Koronowo. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski  przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie zasad i trybu przeprowadzania budżetu 

obywatelskiego Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie  

przeprowadzenia referendum ludowego. 

Projekt uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Sławomira Polewana. 

Członkowie Komisji 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

Projekt uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Sławomira Polewana. 

 

Członkowie Komisji 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie komisji opuścili członkowie: Pani Illona Pubanc, Pan Wojciech Orliński. 

Obecnych 6 członków komisji.  
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4. Sprawy bieżące komisji. 

Radna Pani Mirosława Holka zadała pytanie w sprawie terminu naprawy dróg w sołectwie 

Wtelno oraz naprawy parkingu przy Szkole Podstawowej we Wtelnie i chodnika. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper poinformował, że naprawa nawierzchni parkingu 

zostanie przeprowadzona w przyszłym tygodniu. A w odniesieniu do naprawy dróg, to 

zgodnie z harmonogramem, jeśli pogoda dopisze. Naprawa chodnika nastąpi z początkiem 

maja. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak zadał pytanie w sprawach: 

- wiaty przystankowej ul. Olimpijska i ul. Kamienna w Samociążku, 

- zakończenia projektu drogi Nad Kanałem w Samociążku. 

Posiedzenie komisji opuściła radna Pani Małgorzata Szymczak. Obecnych 5 członków 

komisji. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper zadał pytanie w sprawie ilości dzieci w I klasie 

w Szkole Podstawowej w Witoldowie w roku szkolnym 2021/2022 oraz w Szkole 

Podstawowej we Wtelnie. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie pani Ewa Chytła 

odpowiedziała: 

- SP Witoldowo – kl. I – 6 uczniów, 

SP we Wtelnie – dwie kl. I- 17 uczniów i 18 uczniów. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia 

o godz. 12:45  zamknął posiedzenia Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                               /-/ Artur Koper 


